
Zápisnica 
zo zasadnutia zastupiteľstva v Prietržke 

konaného dňa 1. marca 2023 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny + dvaja hostia  
 
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Kontrola uznesenia 
3. Zmluva o poskytovaní pohrebných služieb a prevádzkovania pohrebiska 
4. Vybudovanie žumpy na OcÚ – havarijný stav 
5. Preplatenie dovolenky starostu obce Mgr. Petra Flamíka 
6. Žiadosti 
7. Interpelácie poslancov 
8. Rôzne 
9. Diskusia 
10. Uznesenie, záver  

 
K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia   
 
Zasadnutie zahájil starosta obce, konštatoval že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Za overovateľov 
zápisnice boli navrhnutí: 
Ladovičová Monika, JUDr. 
Klein Pavel, Ing. 
Poslanec p. Klein Pavel, Ing. starší bol zo zasadnutia ospravedlnený. Ďalej navrhol doplnenie 
programu o body  
3/ Správa HK o kontrolnej činnosti za rok 2022 
4/ Plán kontrolnej činnosti HK na prvý polrok 2023 
ostatné body boli posunuté v poradí. 
Rokovací program bol schválený. 
                                                                              Hlasovanie : 4-0-0 
 
K bodu 2 – Kontrola uznesenia 
Starosta obce previedol kontrolu uznesenia z 07.12.2022. Obecné zastupiteľstvo skonštatovalo, že 
schválené a odporúčané body uznesenia boli zrealizované. 
 
K bodu 3 – Správa HK o kontrolnej činnosti za rok 2022 a 
K bodu 4 – Plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2023 
Kontrolór obce p. Irša Peter, Mgr, oboznámil prítomných zo správou o kontrolnej činnosti za rok 2022, 
kde skonštatoval že nezaznamenal žiadne nezhody a že hospodárenie obce prebiehalo dľa právnych 
a zákonných noriem, že je vypracovaný záverečný účet obce k auditu. Predstavil plán kontrolnej 
činnosti na prvý polrok 2023, ktorý mali poslanci na nahliadnutie a bude im odoslaný aj elektronicky 
na ich adresy.  
 
K bodu 5 – Zmluva o poskytovaní pohrebných služieb a prevádzkovania pohrebiska 



Starosta obce predstavil zmluvu od firmy PEKARr, s.r.o. a od firmy Ján Štepanovský, Vieska 136, 
Radošovce a nechal kolovať na porovnanie faktúry od týchto firiem za poskytovanie pohrebných 
služieb. Poslanci schválili zmluvu od firmy PEKARr, s.r.o. , 
ktorá v zmluve uviedla, že sa vie v budúcnosti podieľať na vybudovaní urnovej steny, môže zabezpečiť 
veľkoplošnú obrazovku pri smútočnej akcii o čom rokovali aj so starostom obce, ale nebudú kosiť 
zelené plochy na cintoríne. Poslanci taktiež argumentovali tým, že keď niekto zomrie, všetko musia 
pozostalí vybavovať v Skalici a je preto výhodnejšie pre pozostalých pohrebníctvo v Skalici. 
                                                                         
                                                                                     Hlasovanie : 4-0-0 
 
K bodu 6 – Vybudovanie žumpy na obecnom úrade – havarijný stav 
Starosta obce oboznámil poslancov o zakúpení 1200L žumpy a jej umiestnenie s pripojením na OcÚ. 
Vzhľadom na havarijný stav s odpadom, vybudovanie bolo schválené per rollam a dodatočne aj 
priamo na zastupiteľstve. 
 
                                                                                  Hlasovanie : 4-0-0   
 
K bodu 7 – preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostu obce za predchádzajúce  
                     Volebné obdobie 2018 – 2022 
 
Starosta obce predložil doklady o nevyčerpanej RD za predchádzajúce volebné obdobie a predložil aj 
celkovú sumu, vysvetlil dôvody , prečo vznikla táto skutočnosť, poslanci navrhli ak je to možné 
spracovať plán dovolenky zamestnancov obce z dôvodu jej čerpania. 
 
                                                                                  Hlasovanie : 3-0-1 
K bodu 8 – Žiadosti 
 
Starosta obce odprezentoval premietaním žiadosti o odkúpenie pozemkov manželov Tužinských, p. 
Machlicu a p. Piváka, tieto boli hlasovaním schválené a odpredaj pozemku manželom Bařinovým bol 
odročený z dôvodu doplnenia chýbajúceho súhlasu vlastníka pozemku pod ktorým sa daná parcela 
nachádza. 
Ďalej bol schválený príspevok na stravu vo výške 55% z ceny stravného všetkým zamestancom ZŠ 
s MŠ, ktorí sa stravujú v školskej jedálni. 
 
                                                                                 Hlasovanie : 4-0-0 
K bodu 9 – Interpelácie poslancov 
Bellay Martin, Mgr sa vyjadrili k stránke www.prietrzka.sk, ktorú si prajú aktualizovať dianím v obci 
a to oznamami na tejto stránke pri narodení, sobáši, i umrtí. 
 
Klein Pavel, ml. Ing. sa pýtal na vybudovanie kamerového systému v obci, pán starosta ho oboznámil 
so skutočnosťou, že sa čaká na cenovú ponuku. 
 
Ladovičová Monika, JUDr, interpelovala na doplatenie vystavených faktúr za inžinierske siete. 
Belay Martin, Mgr. navrhol ak je možné spracovať plán dovoleniek z dôvodu ich čerpania 
zamestnancov OcÚ. Spýtal sa aj na kúpu nového PC pre administratívnu pracovníčku úradu, tento 
nebol zakúpený, ale starosta obce zabezpečil u firmy GUR computers Skalica, vyčistenie 
a nainštalovanie nového príslušenstva na zrýchlenie práce na PC v celkovej sume 181 EUR. 

http://www.prietrzka.sk/


 
Šlahor Peter, Ing navrhol  doplniť k rozpracovaným investičným prácam v obci Prietržka 
predpokladané dátumy realizácie / Cyklotrasa, vybudovanie ihriska, oprava ZŠ, MŠ/, načo starosta 
reagoval, že to doplní. 
 
Bellay Martin, Mgr. žiadal o zverejnenie a vysvetlenie občanom obce poplatok za komunálny odpad 
/čo zahrňuje aké služby odvozu  a zberného dvora, význam čipu na nádobe pre komunálny odpad/. 
Starosta obce povedal, že toto zabezpečí distribúciou vysvetlenia formou letákov do schránok. 
 
K bodu 10 – Rôzne 
 
V tomto bode starosta obce podal návrh na schválenie predloženia žiadosti o NFP v rámci programu 

Interreg V-A Slovenská republika – Česká republika za účelom realizácie projektu „Objevte vinařské 

stezky a cyklostezky v příhraničních regionech Podluží a Horného Záhoria“, ktorého ciele sú  v súlade 

s platným územným plánom obce Prietržka, resp. s platným programom hospodárskeho rozvoja a 

sociálneho rozvoja Trnavského samosprávneho kraja; zabezpečenie realizácie projektu v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci a zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci vo výške min. 3568,07,- EUR.  

Hlasovanie : 4-0-0 

K bodu 11 - Diskusia 
 
V tomto bode starosta obce odprezentoval svoju doterajšiu činnosť za predchádzajúce volebné 
obdobia v tabuľkovom spracovaní o získaných dotáciach z NFP z EU, investičné práce v obci 
a pripravované projekty a žiadosti v obci Prietržka s ohľadom na zníženie platu o 15% , poslanci si 
vyžiadali do nasledujúceho zastupiteľstva doplnenie niektorých informácii a navrhli sa o výške platu 
rokovať pri ďalšom zastupiteľstve. Starosta obce požiadal poslancov o pomoc pri nasledujúcich 
akciách v obci Prietržka a navrhol termín ďalšieho zastupiteľstva na 31.05.2023. Starosta obce 
apeloval na poslancov aby občanov informovali ohľadom rozšírenia kapacity MŠ, nakoľko niektorí 
občania hovoria, že sa tento projekt nebude robiť. V súčasnosti prebieha VO a hneď po ňom sa podá 
žiadosť o NFP z EU. Kontrolór obce uviedol, že v rámci diskusií bola upozornená nová pracovníčka 
OcÚ na dodržovanie zákona GDPR pri zverejňovaní zmlúv.  
 
K bodu 11- Uznesenie, záver 
 
Starosta obce podal návrh na uznesenie a dal hlasovať za jeho prijatie. 
 
                                                                                            Hlasovanie : 4-0-0 
 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu zasadnutia starosta obce poďakoval prítomným za účasť 
a rokovanie ukončil. 
 
 
Overovatelia zápisnice : Ladovičová Monika, JUDr        ................................................... 
 
                                            Klein Pavel, ml. Ing.                  ................................................... 


